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Vreme je slava. Svakom je vrlo drago ovo slavsko doba, ne samo zbog samog proslavljanja već
i yato što su to lepi običaji koji zbližavaju ljude - stav je naših sugrađana    

  Julijana Ferek:
  - Lično, ne slavim slavu, ali odlazim kod ćerki. Prva ćerka mi slavi Svetu Petku, a druga 19.
decembra slavi Svetog Nikolu. Generalno se radujem odlasku na slavu, nebitno da li je kod
ćerki ili kod nekog drugog. Žao mi je što u našem mestu nema više takmičenja u pripremi  
slavskih kolača, kao nekada.
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